
Enquête: 
Klankbordgesprekken



Belangrijkste conclusies

• De raadsgriffier is in bijna alle gemeenten de initiatiefnemer voor de 
klankbordgesprekken. In 69% zijn zij de enige initiatiefnemers. In slechts 12% 
van de gemeenten spelen zij géén rol tot initiatief.

• In 46% van de gemeenten is er weinig tot geen ondersteuning vanuit de 
provincie. 40% van de griffiers is echter van mening dat de ondersteuning 
naar behoren is.

• Een grote meerderheid (78%) van de griffiers is tevreden over de bijdrage van 
de CdK/kabinetschef in het proces van herbenoeming.

• Training voor raadsleden voor het voeren van klankbordgesprekken, ontbreekt 
in 69% van de gemeenten. 



Vinden er jaarlijkse klankbordgesprekken 
plaats? N=178

Ja
89%

Nee
11%



Wie neemt het initiatief voor de 
klankbordgesprekken? N=178

De burgemeester
2%

De gemeenteraad
2%
De CvdK

1%

De raadsgriffier
69%

De 
vertrouwenscommissie

3%

Anders
2%

Combinatie
21%



Combinatie van initiatiefnemers (N=37)

Griffier en burgemeester
32%

Burgemeester & 
vertrouwenscommissie

5%

Griffier & 
vertrouwenscommissie

20%

Griffier & gemeenteraad
15%

Grfiffier, gemeenteraad, 
burgemeester

17%

Griffier & CdvK
5%

Burgemeester, raad, vertrouwenscommissie
3%

Griffier, burgemeester, vertrouwenscommissie
3%



Is de griffier (één van de) 
initiatiefnemers? N=178

Ja, in combinatie
19%

Ja, als enige
69%

Nee
12%



Is er ondersteuning voor de klankbordgesprekken 
vanuit de provincie? N=178

Ja, naar behoren
40%

Ja, maar niet voldoende
2%

Nee, er is weinig tot geen 
ondersteuning

46%

Geen ervaring mee
12%



Worden de klankbordgesprekken gevoerd door de 
raadsleden die in de vertrouwenscommissie zaten? 
N=178

Ja
72%

Nee
28%



Op welke basis worden de klankbordgesprekken 
gevoerd? N=178

Met een (speciale) 
verordening

84%

Zonder verordening
16%



Worden de raadsleden getraind voor het voeren van 
klankbordgesprekken? N=178

Ja, maar niet voldoende
6%

Ja, naar behoren
27%

Nee, deze training 
ontbreekt

67%



Heeft u te maken gehad met de 
herbenoemingsprocedure? N=178

Ja 
51%Nee

49%



Bent u tevreden over de bijdrage van de 
CdK/kabinetschef in dit proces? N=91

Ja 
78%

Nee
15%

Wisselend
2%

Geen gebruik van gemaakt
5%



Verantwoording

• Enquêteperiode: 9 januari 2024 t/m 18 januari 2024.
• Aantal respondenten: 178.
• Rapportagedatum: 22 januari 2024.
• Voor verdere toelichting kunt u zich richten tot: 

info@raadsleden.nl

mailto:info@raadsleden.nl
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